



# Account Cancellation/Termination Form

## 取消/終止帳戶申請表

9957 South Jordan Gateway • Sandy, UT 84070 • Tel/電話: (801) 542-8900  
Order Only/訂貨電話: (800) 733-3744 • Toll Free Fax/免費傳真號: (800) 505-4228  
Website/公司網址: www.eexcel.net • Email/電郵地址: customerservice@eexcel.net

Office Hours: Monday thru Friday 7:00 am to 6:00 pm MST  
工作時間: 星期一至星期五, 美國山區標準時間(MST)上午7點到下午6點

Date/日期 \_\_\_\_\_

Distributor ID Number/經銷商ID號碼 \_\_\_\_\_

Distributor Name/經銷商姓名 \_\_\_\_\_

Please Print/請以清晰字跡填寫

### Please check the program(s) under which you want to cancel/terminate your membership:

請在下列選項中標明您想取消/終止的會員資格:

**Club of Excellence (COE) membership/高級俱樂部(COE)會員資格**

Canceling your COE membership will not terminate your Distributorship. To cancel this program, we must receive your request before the 20th of the month, otherwise the cancellation will occur in the next month.

取消您的COE會員資格並不會同時終止您的經銷商資格。欲取消您COE會員的資格, 我們必須在當月的20日之前收到您的本人申請, 否則您的會員資格將被推遲到下一個月取消。

**E. Excel Distributorship/丞燕經銷商資格**

Terminations occur on the 5th and 20th of the month. If E. EXCEL receives your termination request on or before the 15th of the month, it will be processed on the 20th. If E. EXCEL receives it after the 15th of the months, it will be processed on the 5th of the next month. If you have CV in the current month or a balance in your A/R account, termination will occur after the next month's commission posts or after your A/R balance reaches zero. Terminating your E. EXCEL Distributorship terminates all your accounts with E. EXCEL, including COE membership.

終止經銷商資格事宜將在每月5日和20日受理。如果丞燕在當月的15日或15日之前收到您的申請, 終止手續將在20日辦理; 如果丞燕在當月的15日之後收到您的申請, 終止手續則將在下月5日辦理。假如您當月還有CV點數或您的A/R帳戶上還有余額, 您的經銷商資格則將在下月獎金發放之後或者您的A/R帳戶數額歸零之後被終止。終止您的丞燕經銷商資格將取消您在丞燕的所有帳戶, 包括COE資格。

I understand that by signing this form I am agreeing to the cancellation/termination of my membership(s) checked above according to the criteria, terms and/or conditions of the membership(s).

本人明白一旦簽署了此文件, 那麼根據丞燕相關的會員準則、規章或要求, 以上由我標示的選項中的會員資格即得到我的同意將被取消/終止。

Signature of Account Holder/帳戶戶主簽字: \_\_\_\_\_